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SEP niet veel nieuws, we hebben de getallen van Pfizer gekregen over de leverdetails en die

gaan we straks ook bespreken met Pfizer.

project voor IC medicatie komt opeens in een stroomversnelling wat voor veel

administratief werk zorgt. We wachten nog op aanpassing van vergunning, maar we mogen wel

al inkooporders versturen.

druk met aanschaffen apparatuur voor de eilanden. Verzoek aan ||EEE
(programma ondersteuner CAS-BES) uit te nodigen voor deze meeting.

bezig met richtlijn COVID-19 vaccinatie, een deze dagen naar een aantal betrokken

beroepsorganisaties die erop kunnen reageren en dan ligt er een concept richtlijn. Vandaag is er

een overleg met GGD GHOR Nederland om te praten over de start van de eerste vaccinaties van

de 25 tot 30 locates.

wil graag weten of de GGD’s 7 dagen per week willen gaan prikken of stoppen ze in het

weekend? Want dat laatste zou zeer ongunstig zijn voor het vaccinverlies (door de grote

verpakkingen).

UPS implementatie staat op mijn lijstje, dinsdag gaan we QTA bespreken, operationeel

gaat het al aardig goed. Gisteren begonnen met de chauffeurs app, die is al klaar voor COVID-

19, maar 1k moet er nu testen voor schrijven zodat het ook operationeel kan. Hopelijk volgende
week klaar, voor het geval we het nodig hebben. Dit is namelijk een van de pijlers die we klaar

willen hebben voor het geval dat.

UPS in basis proces al afgesproken met standaard documenten, we kunnen er al spullen
naartoe sturen mocht dat nodig zijn.

gisteren met de richtlijn bezig geweest. Vragen neergelegd bij IGT over wat de

mogelijkheden zijn voor samenwerking bij huisartsen om spillage tegen te gaan.

Wat zijn de voorwaarden om het vacein wel te kunnen herverdelen tussen priklocaties,
denk dat daar een oplossing voor 1s. Ik zal daar wat meer informatie over opzoeken.

Koelboxen: [EEE wil graag weten wat de afspraak is over verdelen van inkoop van koelboxen.

Er is een mevrouw die graag koelboxen wil leveren. We hebben Thermo King al, die heeft

prequalified boxen, deze worden actief gekoeld, maar ze zijn prijzig. [JEXEM is ook op zoek naar

actief gekoelde koelboxen voor de eilanden.[Egzal gegevens Thermo King doorsturen.

we moeten sowieso iets met koelboxen, want huisartsen gaan ook op huisbezoek en het

vaccin kan niet mee in een dokterstas.


